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Verslag dorpsraadvergadering, 17-08-2023 aanvang 19.30 uur  MFC 

afm.: Paul, Sjaak 

 

1. Opening 

- De agenda wordt zonder aanpassing vastgesteld. 

 

2. Werkgroep Openbare ruimte  

- Sfeerverlichting centrum (Jolanda): er dient een keuze te worden gemaakt tussen kopen (waarbij 

installatie, onderhoud, opslag, verzekering bij de DR ligt) of huren (waarbij alles geregeld wordt). 

Zodra de offerte binnen is van beide opties nemen we een besluit. Dit kan via mail of uiterlijk de 

volgende vergadering.  

- Trafohuisje: tot op heden nog geen reactie gehad van de gemeente, we wachten tot de volgende 

vergadering en anders vragen we een onderhoud aan met de wethouder. 

- AED: de AED bij de voetbalclub is verdwenen tijdens de bouw van de sporthal. Jolanda neemt 

contact op met de gemeente (Piet vd Munckhof) om duidelijk te krijgen of de gemeente hier voor 

gaat zorgen (nieuw gemeentelijk beleid?). 

- Donksweide is opgeknapt en het is nu ook een onderdeel van de Lochtfietsroute. 

- Er komen de laatste tijd meldingen binnen van overlast veroorzaakt door jongeren. Verzamelen van 

jongeren in Donksweide in de late uurtjes met het nodige lawaai, vernielingen bij de basisschool en 

MFC. Mathieu maakt een conceptartikel voor ’t Krèntje (medio sept.) met als thema “onveilig 

gevoel”. 

  

3. Werkgroep Sociaal 

- Jammer dat er tot op heden nog geen ruimte is gevonden voor de stalling van een duofiets. 

Mathieu bespreekt dit met de vz van het MFC. 

 

4. Werkgroep Wonen en Dorpsontwikkeling 

- De verkoop van de woningen Meteriks veld 2 is in volle gang evenals het bouwrijp maken van het 

gebied. 

 

5. Werkgroep Verkeer 

- De verkeersremmers op de St. Jansstraat zijn aangebracht. In nov. worden de resultaten 

geëvalueerd. 

- De 60 km aanpassing Crommentuynstraat en Meterikse baan is gerealiseerd. 

 

6 Werkgroep Duurzaamheid 

- De bijeenkomst warmmaker is geannuleerd ivm aanmeldingen. De andere geplande activiteiten 

gaan in principe door. In de werkgroep wordt besproken hoe men in de toekomst verder wil gaan. 

 

7. ‘t Krèntje 

- De werving van nieuwe redactieleden heeft tot op heden nog geen resultaat gehad. Rik neemt 

contact op Wouter Hermans om een afspraak te maken, met hem willen we bespreken welke 

mogelijkheden er zijn om het werk rondom ‘t Krèntje anders te organiseren. 

.. Martin stelt voor om Mariëlle Walraven te benaderen.  

.. Ton stelt voor om een mail naar alle verenigingen te sturen om namen voor redactieleden aan te 

dragen. 
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8. Verslag van 15-06- + actielijst (zie bijlage) 

 Het verslag wordt zonder aanvullingen vastgesteld. 

 

9. Post tot 16-08-2023 

Binnengekomen: 

* De DR ondersteunt de oproep van Richard Couwenberg om de straatverlichting aan de noordkant 

van het Meteriks veld te dimmen. Ton stuurt een mail naar de gemeente. 

 

11. Kopij ’t Krèntje 

- 1e verslag 
- Momenteel zijn er geen onderwerpen. 
 
12. Rondvraag en sluiting 
- Zondag 20 aug. nemen we afscheid van Karin als lid van de DR. Karin had zitting in de dorpsraad 

vanaf aug. 2006 t/m juni 2023. Mathieu zorgt voor een dinerbon en Ton voor een fles wijn. 
- De DR draagt € 150,-- bij aan het bedankje voor de vrijwillige bouwadviseurs in het project ‘bouwen 

ODW’. 
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